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Az idei évben rendezték meg a XVIII. Nemzetközi Építész Diákkonferenciát. Ezt a konferenciát
évente rendezik meg a hazai és a környező országok építészetet oktató középiskolái
részvételével. Mintegy 30 intézményből több mint 200-an vettünk részt a rendezvényen.  Az
idén a rendezvény helyszíne Szolnok volt, ahová iskolánkból négyen mehettünk el Török Antal
tanár úr kíséretében. Gugolya Nóra és Tar László 14. B-ből, Kövesdi Andrea a 12. B-ből és
jómagam, Kovács Klementina a 11. B osztályból. A konferenciára azonban nem mehettünk üres
kézzel. Vinnünk kellett egy tablót, melyen olyan épületet kellett bemutatnunk, mely ipari vagy
mezőgazdasági jellegű, és híven tükrözi értékes építészeti örökségünket. Két tablót
készítettünk melyből sajnos csak egyet vihettünk magunkkal. Én és Horváth Sára a
békéscsabai István malom épületét dolgoztuk fel, Kövesdi Andrea és Kocsor Margit pedig a
mezőhegyesi fedett lovarda épületéről készítették el tablójukat. Végül az utóbbi tablót vittük
magunkkal, melyet a rendezvényen állítottak ki, bíráltak el, és oklevélben részesítették. 

  

A konferencia keretein belül megtekinthettük Szolnokot és környékét. Nagyon sok szép épületet
bemutattak, és többek között lehetőségünk nyílt egy téglagyár, egy szélmalom és egy műemlék
víztorony meglátogatására. Látogatást tettünk a Szolnoki Művésztelepen és a környező
településeken is. Érdekes előadásokat hallgattunk meg, például a kunhalmok történetébe is
betekintést nyertünk. 

  

Az utolsó napon a látottak alapján a résztvevő diákok helytörténeti vtélkedőn vettek részt,
melyben a mi csapatunk jeleskedett, első helyezést értünk el.

  

Az eltöltött napok fárasztóak voltak, de mindenképpen hasznos és értékes élményekkel,
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tapasztalatokkal gazdagodtunk.
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